
PROTOKOLL 
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
 
Styrelsemöte onsdag 2 april 2025 kl 18.30, Konferensrummet, 
Björkö Skola 
 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
 

2. Närvarande: Annie Hohlfält, Johan Karlsson, Ingemar Eliasson, Niklas Fahlén, Anna 
Törnqvist, Anna Alveros, Lars-Gösta Alsterberg, Owe Gissleholm, Helena Larsson, 
Martin Neselrot, och Åsa Vernersson 

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes 

 
5. Från årsmötet: 

a) Signering av Årsbokslut genomfördes. 
Rapport och frågor från medlemmar; 
b) Möte om minneslund 7/4 i Björkö skola: Lars-Gösta deltar på mötet. 
c) Skymd sikt Bäckevägen/Skarviksvägen samt söder om ICA: Owe tar med detta 

samt fråga om häcken som inskränker på sikten mitt emot Equmeniakyrkan i 
pågående dialog med Polisen och kommunen. Vi har inte fått någon 
återkoppling från närpolisen ännu så Owe kontaktar honom igen. Owe 
kontaktar även kommunen igen. Vi jobbar för att få till en ny 
säkerhetsvandring med berörda parter då åtgärder inte har vidtagits efter 
föregående vandring som genomfördes tillsammans med kommunen. 

d) Underhåll av vägen till Klarvik: Den frågan har vi drivit redan tidigare men inget 
har hänt. Ingemar påminner Andreas Beutler på kommunen som lovat att ta 
tag i frågan. 

e) Staket kring vattentornet: Föreningen har ingen möjlighet att påverka 
placeringen av staketet då detta är en säkerhetsåtgärd som vidtagits och vi 
kan inte anlägga en ny väg. 

f) Grupptillhörighet Annie: plan- och bygg där det just nu pågår arbete med att ta 
fram en skrivelse som vi ska skicka till kommunen för att säkra att kommunen 
tar hänsyn till våra synpunkter kopplade till hantering av barnperspektivet för 
att attrahera barnfamiljer till kommunen. 

 
6. Ekonomi 

Rapport jan-feb: Intäkt på ca 36 000 kr, varav 26 300 är medlemsavgifter. Förra året 
hade vi fått in 41 900 kr under samma period. Styrelsen beslutade att skicka ut 
påminnelse till tidigare medlemmar som inte betalat medlemsavgiften ännu. Vi 
påminner även i nästa nummer av Björkö-Nytt och Johan lägger ut en påminnelse på 
fb. 
Av intäkterna stod Outdoor för drygt 1600 kr och Roddklubben för 7152 kr. 
Kostnader: 12 400 kr 
 

7. Rapport från Ö-samråd 25/3 
Niklas och Helena deltog på mötet. Kommunen redovisade resultat från genomförd 
medborgarundersökning. Denna visade att vi ligger bra till jämfört med riket i övrigt. 
Ingen redovisning av resultat/ö redovisades.  
Grupparbete genomfördes för att ta fram förslag på åtgärder som skulle kunna 
genomföras för att förbättra de delar som hade fått synpunkter. 
 
 



8. Ansökan om ekonomiskt stöd från kommunen 
Ansökan skickades in under februari och en komplettering med kartunderlag gjordes i 
mars. Beslut ska fattas på miljö- och samhällsbyggnadsnämnden i april. 

 
9. Ansökan till strandstädning 

Johan har skickat in en ansökan om att genomföra städning under juni och augusti. 
Oklart om när vi får besked. Johan återkommer när han får återkoppling. 

 
10. Outdoor-dagen (istf städdag) 

Beslutat att vi inte ska bygga spänger utan fokusera på att röja stigarna längs 
norrslingan och den gula slingan samt vid ”Harrys hage” samt förbättra skyltar längs 
slingor där markeringar fallit bort. Owe har tagit fram förslag som redovisas på karta. 
Vi utser gruppledare som ansvarar för respektive område. 
Vi bokar in lördagen den 24/5 för denna aktivitet. Föreningen bjuder på fika i 
samband med aktiviteten. Vi lägger ut information och kallelse om detta på fb. 
Ingemar stämmer av hur mycket det skulle kosta att ta en försäkring som täcker 
eventuella skador som kan drabba deltagare som deltar vid dessa typer av aktiviteter 
med föreningen. 

 
11. Ytan efter ”fiberhuset”, Kyrkvägen – hur agerar vi? 

Frågan har kommit upp då ÖFAB inte har några planer för att iordningställa marken 
nu. Ytan har börjat användas som parkeringsyta. Förslag togs upp om att 
iordningställa odlingslotter som kan arrenderas ut och/eller sätta fruktträd och växter 
som inte kräver så mycket underhåll. Anna tar med förslagen till ÖFAB. 
 

12. Mail till BSSF om Västtrafiks hållplatsinfo för Björkö 
I Västtrafiks app står det Öckerö på alla hållplatser som ligger på Björkö. Personen 
som mailade önskade att föreningen tar tag i frågan. Helena kontaktar Västtrafik för 
att fråga om det är möjligt. 
 

13. Björkö-Nytt sommarnummer 
Planeras att delas ut innan midsommar. 
Helena kommer att gå ut med information om annonsering i mitten av april. 
Ett förslag som togs upp är att be författare på Björkö att presentera sig och vad som 
inspirerar dem. Helena arbetar vidare med uppslaget. 
Helena har uppdaterat utdelningsområden för styrelsemedlemmarna. 
 

14. Övriga frågor 
Korv till ”granonga” – Föreningen har beslutat om att bidra med 1000 kr till korv & 
bröd. Johan köper in allt och skickar en faktura till BSSF.  
 
Chalmers som har Vindkraftverket kommer att ha öppet Hus 6/4 och önskar att vi 
sprider information om detta. Detta görs redan på fb så föreningen behöver inte lägga 
ut mer information. 
 

15. Nästa möte 
Nästa möte bokades till 6/5 kl 18:30 i Björkö skola. 
 

16. Mötet avslutas 
 

Bohus-Björkö 2025-04-02 
Sekreterare:   Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 


